

# Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon 電話/Tel: (852) 2322 2229 傳真/Fax: (852) 2320 2414 網址/Website: http://www.holap.edu.hk



# 二零二四至二零二五年度 二月份學校通告

#### 敬啟者:

現有以下重要事項,敬希台端垂注,並加配合,以收學校與家庭雙軌教育之效。

#### 一、家長日安排及家長日補假

為使學校與家長有更多溝通機會,以瞭解學生的日常表現,本校謹訂於<u>二零二五年二月二十三日</u> (星期日)舉行家長日,敬請留意以下安排:

- 1. 家長日會見備忘將於<u>二零二五年二月十二日(星期三)</u>派發給學生,請家長依時到達學校。<u>學生需</u> **陪同家長一起會見班主任**。如果家長需要更改約見時間,請於回條內註明,惟約見時間需待班主 任確認。
- 2. 當天中一至中五級會派發上學期考試成績表,中六級會派發上學期模擬考試成績表。
- 3. 請家長於會見後填寫持份者問卷,問卷調查旨在蒐集家長對學校各範疇表現的意見,讓學校可通過分析問卷調查結果,檢視發展現況,從而有助推展學校自我評估。
- 4. 家長日當天會派發「家長也敬師運動」心意咭,家長填寫後可放入校務處外收集箱。
- 5. 黄大仙地區康健中心將在當天於禮堂設置「健康推廣站」,歡迎家長、學童及教職員參加推廣活動。
- 6. 二零二五年二月二十四日(星期一) 為家長日補假,學生放假一天。

### 二、香港手力急救協會 一手力急救証書課程 (只供家長參加)

本校將舉辦手力急救証書課程,供有興趣之家長參加。手力急救是根據中國傳統醫學理論,於正確之人體經絡穴位部份進行適當的指力按壓而達致急救之功能。課程主要講授用指力處理一般意外之十八個穴位。出席全數九小時課程及考試合格(口試),可申請由香港手力急救協會頒發「手力急救証書」。詳情如下:

日期:二零二五年三月二十七日(星期四) 時間:上午八時三十分至下午五時三十分

地點:本校

課程費用: \$300 (家長繳付\$150,餘款由嗇色園資助) 名額: 20 (如報名人數多於名額,學校將以抽籤決定。)

#### 三、嗇色園助學金(下學期)

嗇色園一向本着普濟勸善之宗旨,致力為轄下學校學生提供良好的教育機會,特設立「嗇色園助學 金」以資助家境清貧的學生。

若家長有需要而於<u>上學期未有申請</u>,請填妥申請表(附件一)。填妥申請表後,連同有關文件於<u>二月</u> 二十八日(星期五)前交班主任處理。

#### 四、「中華文化展魅力・親子元宵賀新春」嘉年華

嗇色園屬下的教育機構將於<u>二零二五年二月十五日(星期六)</u>舉行「中華文化展魅力‧親子元宵賀新春」嘉年華,藉着形形色色的文藝表演及攤位遊戲,展示中國璀璨的文化遺產,讓大家深入了解中華文化的豐富內涵。本校師生將參與嘉年華的中樂團表演及攤位遊戲。現誠邀 貴家長出席嘉年華,詳情如下:

日期: 2025年2月15日(星期六)

時間: 上午11時至下午12時(開幕典禮)

下午 12 時 30 分至下午 4時(文藝表演及攤位遊戲)

地點: 黃大仙廣場(黃大仙祠旁公共空間)

#### 五、「金蛇獻瑞賀新禧一中華文化才藝晚會暨盆菜宴」

本校將於<u>二零二五年二月二十八日(星期五)</u>晚上六時十五分至九時十五分於禮堂舉辦「金蛇獻瑞賀新禧一中華文化才藝晚會暨盆菜宴」,誠意邀請家長與學生一同出席,同賀新春。當晚設有表演及抽獎,有興趣參加的學生和家長,請於<u>2月6日(星期四)或之前</u>簽妥回條,費用每位港幣160元。如報名人數多於名額,學校將以抽籤形式決定,詳情見附件二。

#### 六、中一至中六級學校活動日

**二零二五年二月二十一日(星期五)**為學校活動日,所有中一至中六學生必須出席,時間為上午八時三十分至下午十二時四十五分。學生當天可選擇穿著便服回校,惟服飾儀容應切合學生身份,**以端莊及**大方得體為原則。

### 七、「高中課程及選科簡介」家長講座 2025 (只適用於中二至中四)

為讓中二至中四學生家長更了解高中課程的最新發展,以協助子女作出恰當的選科決定,教育局將於 2025 年 2 月 22 日 (星期六)舉辦「高中課程及選科簡介」家長講座。有興趣參與的家長請自行報名,親身參與的家長請帶同由教育局發出的確認電郵出席講座。

#### 講座詳情如下:

講坐評情如下:		
講座編號	2420(實體講座)/ 2421(網上講座)	
日期	2025年2月22日(星期六) 下午2時正至4時30分 教育局九龍塘教育服務中心西座4樓演講廳(九龍塘沙福道19號) (網上參與者不適用)	
時間		
地點		
語言	粤語	
内容	1. 高中課程概覽及最新發展; 2. 香港中學文憑考試簡介; 3. 多元升學出路資訊;及 4. 協助子女培養正面情緒,積極邁向高中路	
報名方法	家長可於教育局「家長講座」網頁 (https://www.edb.gov.hk/parentstalks) 報名。名額以先到先得原 則分配,額滿即止。成功報名後,家長將收到確認電郵。	
備註	如(預警)八號或以上熱帶氣旋警告信號、黑色暴雨警告信號或極端情況於當日上午 11 時或以後發出或仍然生效,講座將會延期至 2025 年 3 月 1 日(星期六)上午 <u>以網</u> 上講座形式進行,詳情將透過電郵公布。	

講座的簡報(中、英文版)將於 2025 年 3 月上載至「銜接多元出路一站通・過渡高中及專上教育 階段」網頁(www.edb.gov.hk/amp)供公眾參閱。如家長未能出席是次活動,可於上述網頁重溫講座的內容。

### 八、香港公共圖書館電子資源 - OverDrive 電子書

本校推薦學生利用香港公共圖書館提供的電子書,來增進他們的閱讀體驗和學習。OverDrive 提供不同類型的中英文電子書,包括消閒讀物、兒童及青少年圖書、小說和傳記,涵蓋文學、科技、商業及經濟、社會科學等範疇,讀者可隨時隨地於網上閱讀或下載到流動裝置或個人電腦。學生可瀏覽以下網址獲取更多資訊:https://hkpl.overdrive.com/collection/214556

有關上述各項通告, 台端如有疑問,歡迎致電本校校務處查詢。

此致 貴家長/監護人

> 新色園主辦可立中學校 |

**台 色 園** 

可立中

謹启

(黎洛琪校長)

二零二五年一月二十四日

# 二月份 學校通告

# [請於二月六日或之前簽妥回條]

# 【回條】

业要业	
<b>蚁復</b> 台	

顿復有· 頃閱來函,已知悉下列各項通告事宜,本	人定當予以配合:		
一、家長日安排及家長日補假  本人將依時出席。  本人未克出席,並希望更改至以下會見時間 (時間需待班主任確認)  *請在適當方格內加"~"號  本人希望與班主任討論以下事宜:(如有)	j:		
二、香港手力急救協會 — 手力急救証書課程 □本人有興趣參加手力急救班,參加家長人數 □本人無興趣參加手力急救班。 * 請在適當方格內加"✓"號	(		
三、嗇色園助學金 (下學期)			
四、「中華文化展魅力・親子元宵賀新春」嘉	<b>存華</b>		
五、「金蛇獻瑞賀新禧一中華文化才藝晚會暨 □本人有興趣參加,人數:人 □本人無興趣參加。	<b>至盆菜宴</b> 」		
六、中一至中六級學校活動日			
七、「高中課程及選科簡介」家長講座 2025	(只適用於中二至中四)		
八、香港公共圖書館電子資源 - OverDrive 電子書			
* 請在適當方格內加 " ✓"號			
此覆 嗇色園主辦可立中學校長			
	學生姓名:	班別:	班號:

家長姓名:\_\_\_\_\_\_\_簽署:\_\_\_\_\_



# Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon 電話/Tel: (852) 2322 2229 傳真/Fax: (852) 2320 2414 網址/Website: http://www.holap.edu.hk



# 一層助學金

嗇色園向來本著普濟勸善之宗旨,致力為轄下學校學生提供良好的教育機會,特設立「嗇色園助學 金」以資助家境清貧的學生。有關助學金資料,詳情如下:

- 1. 目標:向家境清貧及品學良好之學生提供經濟援助。
- 2. 申請資格:申請人須為學生之家長或監護人,而該名學生須:
  - (a) 獲全額政府書簿津貼/車船津貼(如暫未知結果者,可先行申請);及
  - (b) 沒有以個人或家庭名義獲得政府綜合援助;及
  - (c) 於上學年學業成績表現良好及操行達 **B級**或以上;及
  - (d) 經家訪/視像訪談/電話訪談後獲**班主任推薦**。
- 3. 申請方法:
  - (a) 填寫申請表格。
  - (b) 將以下文件於九月開學時交回班主任 (2024 2025 年度):
    - (i) 填妥之申請表格;
    - (ii) 該學生之 2023-24 年度期終考試成績表副本;
    - (iii) 政府書簿津貼資助證明副本(即資格評估申請結果通知書副本)
- 4. 助學金金額:中四至中六級上限 4,000 元,中一至中三級上限 2,000 元。

註:如多於一名子女就讀本校,仍以一個家庭單位作申請。



# Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon 電話/Tel: (852) 2322 2229 傳真/Fax: (852) 2320 2414 網址/Website: http://www.holap.edu.hk



# 嗇色園助學金申請表 2024-2025 (以家庭為申請單位)

申請人姓名(家長):			
學生姓名:	班別及學號:	班別及學號:( ) (2024- 2025)	
(如多於一名子女就讀可立中學請先填高名	三級學生)		
學生姓名 2 : 學生姓名 3 :	班別:(如	7多於一名子女就讀可立中學) 7多於兩名子女就讀可立中學)	
居住地址(正楷):			
日間聯絡電話:		話:	
已申請書簿津則	注援助。	必須連同以下文件遞交:  1. 該學生之 2023-24 年度期 終考試成績表副本;  2. 政府書簿津貼資助證明副 本(即資格評估申請結果通 知書副本)	
(二) 如有特殊困難,請具體說		日期:	



# Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon 電話/Tel: (852) 2322 2229 傳真/Fax: (852) 2320 2414 網址/Website: http://www.holap.edu.hk



# 2024-2025 Circular February 2025

24th January, 2025

Dear Parents / Guardians,

I would like to draw your attention to the followings:

#### 1. Parents' Day and the holiday after Parents' Day

In order to facilitate better communication between parents and the school about students' overall performances, Parents' Day is going to be held on <u>Sunday</u>, 23<sup>rd</sup> February, 2025. Please pay attention to the following arrangements:

- (i) The meeting memo will be distributed to students on 12<sup>th</sup> February, 2025 (Wednesday). Parents shall attend the meeting according to the scheduled time shown in the memo. Students have to accompany their parents to attend the meeting. Please indicate on the reply slip or contact the class teachers if you request a different timeslot and await the confirmation.
- (ii) The First Term Student Report Cards will be distributed to S.1 to S.5 parents, while the Mock Examination Result Slip will be distributed to S.6 parents.
- (iii) Parents are invited to fill out a stakeholder survey, which aims at collecting parents' views on the school's performances in various aspects. The results would provide useful information for the school to evaluate the current development as well as foster self-evaluation.
- (iv) Parents are invited to fill out the Caring Cards of the "Parents-Also-Appreciate-Teachers Drive". The cards can be placed in the collection box outside the General Office.
- (v) Wong Tai Sin District Health Centre will set up a "Health Promotion Station" at our school hall on the same day. Parents, students and staff are welcome to participate in the activities
- (vi) Students are not required to go to school on Monday, 24<sup>th</sup> February, 2025, which is the scheduled holiday after Parents' Day.

# 2. The Acupressure in First Aid Federation, Hong Kong Certificate Programme in Acupressure First Aid (for parents)

The school is going to hold a certificate programme in Acupressure for parents. Acupressure is based on traditional Chinese medical theories. It can serve the purpose of first aid through stressing appropriate level of finger force on the meridians of human bodies. The programme focuses on the 18 acupoints, which can be treated with finger force in typical accidents. Attending the whole 9-hour programme and passing the examination (orally), participants are eligible to receive the "Certificate in Acupressure First Aid". The details are as follow:

Date: 27<sup>th</sup> March, 2025 (Thursday)

Time: 8:30 a.m. – 5:30 p.m. Venue: Ho Lap College

Fee: \$300 (Parents are required to pay \$150 while the rest will be subsidized by Sik Sik

Yuen)

Quota: 20 (In case of oversubscription, selection will be made by drawing lots.)

\*This progrmme is conducted in Cantonese.

#### 3. Sik Sik Yuen Bursary Grants (Second Term)

"To act benevolently and to teach benevolence" is the motto of Sik Sik Yuen, and hence Sik Sik Yuen Bursary Grants were established to help students with financial needs. If parents are in need but <u>did not apply in the first term</u>, please complete the application form (Annex I). The deadline for submitting the completed application forms and related documents to the class teacher is 28<sup>th</sup> February, 2025 (Friday).

#### 4. "Chinese Carnival: Embracing Lantern Festival and Chinese New Year"

On 15<sup>th</sup> February, 2025, the schools sponsored by Sik Sik Yuen will host a carnival to celebrate and showcase Chinese rich cultural heritage. The event will feature various performances and interactive game booths, offering everyone a comprehensive understanding of Chinese culture. Our teachers and students will be performing in the Chinese orchestra and managing the game booths throughout the carnival.

We cordially invite parents to join us for this exciting event, scheduled as follows:

Date: 15<sup>th</sup> February, 2025 (Saturday)

Time: 11:00 a.m. – 12:00 noon (Opening Ceremony)

12:30 p.m. – 4:00 p.m. (Cultural Performances & Game Booths)

Venue: The Wong Tai Sin Square (open space near the Wong Tai Sin Temple)

# 5. "Golden Snake Brings Good Fortune to Welcome the New Year - Chinese Cultural Talent Gala and Poon Choi Feast"

The school will continue to organise a series of Chinese cultural activities this year, including a Chinese New Year Poon Choi Feast to be held on 28<sup>th</sup> February, 2025 (Friday) from 6:15 p.m. to 9:15 p.m. Parents and students are invited to attend. There will be performances and lucky draws. Parents and students who are interested in participating should sign the reply slip by 6<sup>th</sup> February, 2025 (Thursday). The fee is \$160 per person. In case of exceeding the quota, selection will be made by drawing lots. For details, please refer to Annex II.

#### 6. S.1 to S.6 School Activity Day

Students are to attend the activity day on 21<sup>st</sup> February, 2025 (Friday) from 8:30 a.m. to 12:45 p.m. Students can choose to wear casual clothes on that day. Please note that students should wear decent clothing which is appropriate to students. Hair styles and grooming must be in line with the requirements of normal school days.

# 7. Parents' Seminar on "Senior Secondary Curriculum and Subject Choices" 2025 (Applicable to S.2 - S.4 students only)

To enable parents of Secondary 2 to 4 students to gain a better understanding of the latest development of the senior secondary curriculum so that they can assist their children in making appropriate subject choices, the Education Bureau will organise a parents' seminar on "Senior Secondary Curriculum and Subject Choices" on 22<sup>nd</sup> February 2025 (Saturday). Parents who are interested to join should <u>enrol on their own</u>. For parents participating the seminar in person, please bring along a copy of the confirmation email as issued by EDB.

Details of the seminar are as follows:

Code	2420 (Onsite seminar) / 2421 (Online seminar)	
Date 22 February 2025 (Saturday)		
Time	2:00 p.m. to 4:30 p.m.	
Venue	Lecture Theatre, 4/F, West Block, EDB Kowloon Tong Education Services Centre (19 Suffolk Road, Kowloon Tong) (Not applicable to online participants)	

Language	Cantonese	
Content	<ul> <li>I. An Overview of the Senior Secondary Curriculum and its Latest Development;</li> <li>II. Introduction to Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination;</li> <li>III. Alternative Pathways for Further Studies – Options Available; and IV. Cultivating Children's Positive Emotions in Preparation for Senior Secondary Studies</li> </ul>	
Enrolment Method	2 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1	
Remarks	In case the Tropical Cyclone Warning Signal (Pre-) no. 8 or above, Black Rainstorm Warning Signal or "extreme conditions" will be announced/ is still in force at 11:00 a.m. on the event day, the seminar will be postponed to the morning of 1 March 2025 (Saturday) in form of online seminar. Details will be announced via email.	

The presentation slides (Chinese and English versions) of the seminar will be uploaded to the "One-stop Portal on Articulation to Multiple Pathways · Transition to Senior Secondary and Post-secondary Education" website (<a href="https://amp.edb.edcity.hk/en/index.php">https://amp.edb.edcity.hk/en/index.php</a>) in March 2025 for public reference. Parents who cannot attend the seminar may review the content of the seminar at the website above.

### 8. Hong Kong Public Libraries e-Resources: OverDrive e-Books

The school recommends students to utilize the online resources offered by the Hong Kong Public Libraries through the OverDrive e-Books platform. It can enhance their reading experience and learning. OverDrive provides access to different varieties of Chinese and English e-books, which include leisure reading materials, children's and young adult collections, fiction and biography, covering literature, science and technology, business and economics, social sciences and more. Readers can read e-books online or download them to mobile devices or personal computers anywhere, anytime. Please access the website for more details:

https://hkpl.overdrive.com/collection/214556.

Should you have any enquiries regarding the above contents, please do not hesitate to contact the school office. Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,

Ms. LAI Lok-ki

Principal

Circular February 2025
Reply Slip
(Please return the slip on or before 6th February, 2025)

	Date:	
De	ear Principal,	
I fi	ully understand the following circulars and the contents of which are noted.	
1.	Parents' Day and the holiday after Parents' Day	
	☐ I would attend the meeting accordingly.	
	☐ I would not be available for the meeting and would like to change the meeting time to:  (please await the confirmation from class teachers)	
	*Please put a \( \sqrt{on} \) on the appropriate option.  I would like to discuss the following issue(s) with class teachers (if any):	
2.	The Acupressure in First Aid Federation, Hong Kong Certificate Programme in Acupressure First Aid (for parents)	
	☐ I would like to join. (Number of participants:)	
	☐ I would not join.  *Please put a ✓ on the appropriate option.	
3.	Sik Sik Yuen Bursary Grants (Second Term)	
4.	"Chinese Carnival: Embracing Lantern Festival and Chinese New Year"	
5.	"Golden Snake Brings Good Fortune to Welcome the New Year - Chinese Cultural Talent Gala and Poon Choi Feast"	
	☐ I would like to join. (Number of participants:)	
	☐ I would not join.  *Please put a ✓ on the appropriate option.	
6.	S.1 to S.6 School Activity Day	
7.	Parents' Seminar on "Senior Secondary Curriculum and Subject Choices" 2025 (Applicable to S.2 - S.4 students only)	
8.	Hong Kong Public Libraries e-Resources: OverDrive e-Books	
	Parent's signature: Student's name:	
	Student's class & class no.:(	



# Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon 電話/Tel: (852) 2322 2229 傳真/Fax: (852) 2320 2414 網址/Website: http://www.holap.edu.hk



# Sik Sik Yuen Bursary Grants

The Sik Sik Yuen Bursary Grants are open for application. The details are listed below:

- 1. Objective
  - Provide financial assistance to underprivileged students with good academic performance and conduct.
- 2. Eligible applicants

Parents whose children are students of SSY sponsored secondary schools and the student

- a. receives **full** subsidies from Textbook Assistance Scheme of Student Financial Assistance Agency (SFAA); and
- b. receives no subsidies from Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) Scheme; and
- c. has good academic performance and conduct (B or above); and
- d. is **recommended** by his/her Form Teachers after a home visit, on-line conference or telephone communication.
- 3. Application Procedures
  - a. Fill in the Application Form.
  - b. Submit the following documents to class teachers in Sept (2024-2025):
    - completed Application Form;
    - a photocopy of the student's report card of the last academic year (2023 2024); &
    - a photocopy of the proof on the subsidies of Textbook Assistance Scheme of Student Financial Assistance Agency (SFAA)
- Upper Limits of the SSY Bursary Grants
   \$2000 for a Junior Form Student and \$4000 for a Senior Form Student

Note: Application should be made on a family basis regardless of the number of children studying in our school.



# 可立中學(嗇色園主辦) Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon 電話/Tel: (852) 2322 2229 傳真/Fax: (852) 2320 2414 網址/Website: http://www.holap.edu.hk



# Sik Sik Yuen Bursary Grants Application Form 2024-2025 (Family as an application unit)

Name of Applicant (Parent):			
Name of Student :	Class & Class I	No.: (2024-2025)	
(elder first if more than one child in Ho Lap College)			
Name of Student 2:	Class:	(if more than one in Ho Lap College)	
Name of Student 3:	Class:	(if more than two in Ho Lap College)	
Residential Address (Block Letter):			
Telephone (day time) :			
(1) Please put a tick "✓" in the appropriate			
A. I receive no subsidies from Comprehensive Social Security Assi	istance (CSSA) Scheme.		
B. I receive full subsidies half s  My application for Textbook A		extbook Assistance Scheme ogress.	
(2) Please specify if you have financial di	fficulties. (Optional)	Submit the following documents:  • a photocopy of the student's report card of the last academic year (2023 – 2024); &  • a photocopy of the proof on the subsidies of Textbook  Assistance Scheme of Student	
Signature of Applicant:	Date :	Financial Assistance Agency (SFAA)	



# 金蛇獻瑞賀新禧

# 中華文化才藝晚會暨盆菜

2025年2月28日(星期五)

下午6時15分至9時15分

可立中學禮堂

: 每位 160 元正,大小同價

歡迎家長與同學參與



化小講堂、表演與互動工作坊

華服試穿與場景拍攝







展示可立人多才多藝一面







電話: 2322 2229 傳真: 2320 2414

網址: www.holap.edu.hk

電郵: hlc-mall@holap.edu.nk

# 細味五千年璀璨文明,弘揚中華民族精神

æ 2025年2月15日 ei'a Tei'a 嗇色園教育機構 主辦 「中華文化展魅力・親子元宵賀新春」

下午12時30分至下午4時 黄大仙廣場(黄大仙祠旁公共空間)

活動:文藝表演、攤位游戲

H 2025年2月17日至28日 弘揚中華文化辦公室、團結香港基金 主辦 「三代文明夏福周」學校展覽 學校大堂

活動:中國古代文明問答遊戲



2025年2月19日 校園集古村 主辦 「中華文藝大觀園」

活動:傳統手工藝、古代運動 民間小吃與服裝體驗活動

2025年2月28日 「可立華服秀 - 新尚華夢」 校長與老師齊穿華服 共同展現錦衣華裳背後, 屬於中國人的優雅、氣韻和智慧

2025年2月10日 「中華文化節升旗譜及國旗下的講 五星紅旗在雄壯的國歌聲中冉冉升起 H

2025年2月17日至28日 嶺南大學、香港藝術學院 主辦 「瓷韻流光:廣彩的藝術傳承」 中四級視覺藝術科成果展

地下大堂接待室

以創新視角融入廣州磁彩的美國

2025年2月28日 中國文化研究院 主辦

『何以中華』文化大使計劃」

第8、9節 學校禮堂 舞獅表演與互動體驗

家非物質文化遺產的精湛造詣

2025年2月28日 可立家長數師會 主辦 金蛇獻瑞同賀新禧 「中華文化才藝晚會醫盆英宴」

晚上6時15分至9時15分學校禮堂

活動:變險表演、師生表演、 佳華服造形秀、





踞

嗇色園主辦可立中學



